
Kunt u aangeven op wat voor termijn een Fixi melding van Toezicht en Handhaving moet worden
afgehandeld. En wat voor gradaties wij daar in hanteren. 
Hoe vaak per jaar worden zwerffietsen gemarkeerd en verwijdert? 
Als er een melding gemaakt wordt van een zwerffiets hoe wordt die opgevolgd?
Kunt u aangeven wanneer wij handhaving in de wijk inzetten ?
Hoe vaak wordt er gecontroleerd op dubbel parkeren op het Leeuwerik en Fazantplein. Hier zijn
meerdere meldingen van gemaakt, en handhaving zou daar geïntensiveerd worden volgens de
Fixi app.
Vrachtwagens op en rondom de kerkweg zorgen voor veel ergernis bij omwonende omdat zij de
dijkopgang die is afgesloten niet mogen gebruiken. Hoe vaak wordt daar vanuit toezicht en
handhaving op gecontroleerd?
Is er een overzicht beschikbaar met hoe vaak Toezicht en Handhaving in een bepaalde wijk wordt
ingezet ?

Geacht college,

Toezicht en Handhaving in Zwijndrecht is erg belangrijk, we creëren er een schone en veilige
leefomgeving mee. De gemeenteraad geeft dan ook een hoge prioriteit aan een veilig en fijn
leefklimaat. Inwoners kunnen dan ook signalen afgeven die wij als gemeente kunnen oppakken.

Zo maken wij al gemeente gebruik van de melding app Fixi. In Fixi kunnen inwoners uit de gemeente
Zwijndrecht verschillende melding maken. Wijkpreventie zorgt er dan ook voor dat verschillende
zaken in de app worden gemeld. Als het nu gaat om een lantaarnpaal die niet werkt, een stoep die
verzakt is of verkeerd geparkeerde auto’s en fietsen worden allemaal meegenomen. 

Echter zien zij steeds vaker dat melding die beslag leggen op Toezicht en Handhaving in de
gemeente slecht worden opgevolgd en worden afgehandeld. Dat geeft inwoners de indruk dat zij
meldingen maken, maar daar vervolgens niks mee gedaan wordt. 

Daarom stellen wij u de volgende vragen:

Wij zien de antwoorden graag  tegemoet !

Met vriendelijke groet,
 Thomas Loos
 Algemeen Belang Zwijndrecht
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